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Abstract: In this thesis, we consider a type of jet flow problem, an incompressible Sluid and
non-viscous from a 2D-curved nozzle (a nozzle that Jorms with the horizontal an angle f= r /4.
The shape of the free surface of the Suid is determined when the effect of surface tension and
gravitational forces are neglected and also when the effect of the surface tension is
considered. The shape of the free surface of the flow is found numerically by truncation of the
series. A discussion of the results found Jor the dynamic pressure, the pressure and the
Statistical function of the current by applying the finite volume method using FLUENT code.

We also introduced the importance of this type of flow in certain sectors of indusiry such as
Water-jer cutting (abrasive or pure) with high pressure.
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Résumé: Dans cetle these, on considere un probléeme d'écoulement de type jet, d'un fluide

;rlzcon‘:pressib!e el non visquewx issu d'un “curved nozzle'' en 2D (une buse qui forme avec
f'i;'::;jﬁ]fe:; an ;:’e P=w. La forme de Iq surface libre du fluide est dér?rminée q;::(md
do I Iy ;m e surface _er les forcres: de la gravité sont negligées, et aussi f’o?que leffer
est trouvée numé::’fafe est pris en COH.?‘K?G!‘GN'OH. La forme de la surfuce libre ar’e / ecoufeme;::t
concernant |g r:iu.r'.mem 2ar f’roncanor,- de la série. Une discussion sur {es résultats ‘fromfes
appliquant g iér;f;n jy f’a"“fjue, fr{ pression statistique et la fonction du 'com fm.' e';?
7% Bl Ceofcj ’csf’vo,’umes finis & l'uide du code Fluent. On a fD,r'g‘ge!IfG a)us;);
découpage & jet g e de‘co”k””ﬂ’m dans certains secteurs de l'industrie tels que le
Jetd'eau ( abrasif oy pure) a hayte pression.
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